
قانونخریدخدمتسربازیازهفتهآیندهاجراییمیشود

خواستار جدایی حوزه جوانان از وزارت ورزش هستیم

گودرزی:انتخاباتفدراسیونهامهندسینمیشود

ورزشیـاخباركشور
صفحه  9

چهارشنبه 9 اردیبهشت ۱۳9۴ 
۱۰ رجب۱۴۳6 - شماره ۲۱۰۴۷

اخبار کوتاه از فوتبال

آیت الله هاشمی شاهرودی:
رژیم آل سعود نمی تواند 

خادم الحرمین باشد
نایب رئیس خبــرگان رهبری گفت: رژیم وهابی آل ســعود 
خادم الحرمین نیست، بلکه حرکت او تنها یک تزویر و دروغ بزرگ 
برای زیبا نشان دادن چهره زشت خود در منطقه و در دنیای اسلام 

است.
به گزارش خبرگزاری فارس از قم  آیت الله سیدمحمود هاشمی شاهرودی 
افزود: عربستان سعودی یکی از آن کشورها است که ازطریق تبلیغات وسیع 
و تجهیزات رســانه ای غرب، توانســت به اهداف خــود مانند خادم الحرمین 

بودن برسد.
وی خاطرنشان کرد: رژیمی که به خوش خدمتی برای غرب و صهیونیسم 
و جلوگیری از نفوذ انقلاب و قدرت فرامنطقه ای ایران اسلامی، به برادرکشی و 

کودک کشی دست زده، چگونه می تواند خادم الحرمین باشد.
استاد حوزه علمیه قم افزود: امروز تبلیغات و رسانه به عنوان مهم ترین 
وسیله استعمارگران است و به خوبی توانسته اند از این ابزار برای اجرای اهداف 

خود بکار بگیرند.
عضو خبرگان رهبری گفت: اســلام ناب محمدی)ص( یک دین جهانی 
اســت؛ این دین نیاز به جهانی شــدن و جهانی سازی دارد، از این رو رسالت 
ســنگینی برعهده روحانیت اســت تا با اســتفاده از ابزارهای تبلیغ،  رسانه و 

شبکه های مجازی، اسلام حقیقی را به جهانیان معرفی کنند.
نماینده مجلس:

اظهار نظر اوباما در مورد آزادی جیسون رضایی
رفتاری مداخله جویانه است

نماینده مردم مشهد در مجلس با بیان اینکه نه شخص اوباما بلکه 
تمام رئیسان جمهور تاریخ آمریکا رفتارهای مداخله جویانه نسبت به 
سایر کشورها داشته اند، گفت: اظهار نظر اوباما در مورد آزادی جیسون 

رضایی یک حرف اضافی و غلط است.
سید امیرحسین قاضی زاده دیروز در گفت وگو با خبرنگار فارس در مشهد با 
اشاره به اظهارات مداخله جویانه اوباما در مورد آزادی جیسون رضایی اظهار کرد: 
خوی آمریکایی ها همواره مبتنی بر این بوده که بخواهند رفتاری مداخله جویانه 

داشته و در امور داخلی هر کشوری دخالت کنند.
وی افزود: البته باید گفت نه شخص اوباما بلکه تمام رؤسای جمهور تاریخ 
آمریکا اینچنین بوده و رفتارهای مداخله جویانه نسبت به سایر کشورها به ویژه 

جمهوری اسلامی ایران داشته اند.
عضو مجمع نمایندگان خراسان رضوی تصریح کرد: مسائل داخلی ایران 
هیچ ربطی به آمریکا و شخص اوباما ندارد و اظهار نظر در مورد آزادی جیسون 

رضایی یک حرف اضافی و غلط است.
قاضی زاده تأکید کرد: دســتگاه های امنیتی و قضایی کشور، خودشان 
می دانند چه باید بکنند و نیازی به دخالت های اوباما در زمینه آزادی و عدم 

آزادی جیسون رضایی ندارند.
وزیر نیرو اعلام کرد

کاهش اتلاف برق کشور به ۱۰ درصد
 تا مهر ماه امسال

وزیر نیرو از تولید حدود 10 هزار مگاوات برق در سال جاری 
با احداث نیروگاه های جدید در کشور خبر داد و گفت: با وارد مدار 
شدن این مقدار برق، مشکل کشور در این زمینه برطرف می شود.

به گزارش خبرگزاری فارس از زاهدان حمید چیت چیان در مراسم 
افتتاحیه کنفرانس ملی برق که در تالار فردوســی دانشــگاه سیستان و 
بلوچســتان برگزار شد اظهار داشت: شــرکت های توزیع برق کشور باید 

میزان کاهش اتلاف برق را تا مهر امسال به 10 درصد برسانند.
وی گفت: با توجه به پراکندگی مناطق جغرافیایی در کشور به خصوص 
در سیســتان و بلوچستان باید علاوه بر شبکه های متمرکز تولید برق از 
واحدهای تولید برق پراکنده هم استفاده کرد تا برق رسانی به نحو مطلوب 

در این مناطق انجام شود.
وزیر نیرو توجه و توســعه انرژی های نــو را از برنامه های دیگر این 
وزارت خانه عنوان کرد و گفت: این انرژی ها در سیســتان و بلوچستان به 
طور مطلوب مانند تابش خورشــید و باد در دسترس است که باید برای 
اســتفاده از این انرژی از مشارکت بخش خصوصی و همکاری مسئولان 

استانها بهره برد.

برگزاری یادواره شهدای
 مدافع حرم حضرت زینب)س( در اهواز

اهواز- خبرنگار کیهان:
یادواره شــهدای مدافع حرم حضرت زینب)س( شهیدان هادی 
کجباف و بهروز هلیسایی در حسینیه ثارالله اهواز با حضور اقشار مردم 

و مسئولان برگزار شد.
در این مراسم همسر شهید هادی کجباف گفت: ما پیکر شهیدمان را ندیده ایم 
و تنها خبر شــهادتش را شنیده ایم ولی برای ما همین که خون او در سرزمینی 
مقدس به زمین ریخته شد و نظاره گر صحنه کربلا او را مشاهده کرده کافی است. 
وی ادامه داد: من آماده ام سلاح به دست بگیرم و از حرم حضرت زینب)س( دفاع 
کنــم و جانم را در این راه بدهم نه تنها من بلکه فرزندان و خانواده ام آماده دفاع 

از ارزش های اسلامی هستیم.
ســردار رحیم نوعی اقــدم از فرماندهان دوران دفاع مقــدس نیز به بیان 
خاطراتی از شهید بهروز هلیسایی پرداخت و گفت: به ایشان گفتم شما جانباز و 
برادر دو شهید هستید بروید عقب، خانواده شما داغدار دو شهید دفاع مقدسند. 
وی در پاســخ به من گفت: برادرانم مرا صدا زده اند باید بروم. وی رشــادت های 
شــهید کجباف را مثال زدنی خواند و گفت: شــهید کجباف روز آخر نزد من آمد 
و گفت: می روم و این بار شــهید می شوم، به دوستانم بگویید هادی رفت تا برای 

عمه سادات خودش را فدا کند.
جانباز فیروزکوه به جمع همرزمان 

شهیدش پیوست
پیکر جانباز دوران دفاع مقدس بر روی دســتان مردم فیروز کوه 

تشییع و به خاک سپرده شد.
به گزارش واحد مرکزی خبر از فیروزکوه، مردم و مسئولان این شهر پیکر 
جانباز شهید علی  زرگر را از آستان امامزاده اسماعیل )ع( تا مزار شهدای فیروزکوه 
تشییع کردند. پیکر این شهید در قطعه صالحین بهشت سجاد فیروزکوه به خاک 
سپرده شد. علی زرگر متولد 1339 در سال 61 در منطقه عملیاتی خرمشهر از 

ناحیه سر مجروح شد.
بهره برداری از ۳ طرح آب و برق

 در سیستان و بلوچستان
نیروگاه ســیکل ترکیبی ایرانشــهر دیروز با حضــور وزیر نیرو 

به بهره برداری رسید.
فرماندار ایرانشــهر گفت: این نیروگاه سیکل ترکیبی با ظرفیت تولید 484 
مگاوات شــامل دو واحد گازی 162 مگاواتی و یک واحد بخار 160 مگاواتی در 

زمینی به مساحت 48 هکتار ساخته شده است.
نبی بخش داودی افزود: سوخت نیروگاه سیکل ترکیبی ایرانشهر گاز طبیعی 
است. وی اظهار کرد: ایرانشهر دو نیروگاه مجزا از هم شامل نیروگاه قدیم از نوع 

حرارتی گازی و نیروگاه جدید از نوع سیکل ترکیبی دارد.
وی افزود: نیروگاه حرارتی ایرانشهر با ظرفیت تولید 256 مگاوات شامل چهار 
واحد گازی 64 مگاواتی است. فرماندار ایرانشهر اظهار داشت: این شهرستان تنها 
منطقه ای از سیستان و بلوچستان است که مردم آن از نعمت گاز طبیعی برخوردار 
هستند. وی گفت: با بهره برداری از نیروگاه سیکل ترکیبی شاهد تولید افزون بر 
700 مگاوات برق در این شهرســتان خواهیم بود. وزیر نیرو در سفر به سیستان 
و بلوچستان دو طرح آبی با اعتبار 75 میلیارد ریال در زاهدان را نیز افتتاح کرد.
حمید چیت چیان در مراسم افتتاح طرح نیروگاه برق آبی و تصفیه خانه آب 
زاهدان اظهار کرد: در خط آبرســانی زابل- زاهدان برای رســیدن به تصفیه خانه 
اختلاف ارتفاع وجود داشت که همکاران ما در شرکت آب و فاضلاب سیستان و 
بلوچســتان این طرح خلاقانه را به کار گرفته و از این اختلاف ارتفاع برای تولید 
برق هم اســتفاده کرده اند به طوری که حین تصفیه آب، برق هم تولید می شود 
که این کار در کشور بی نظیر است. چیت چیان همچنین در مراسم افتتاح واحد 
آب شیرین کن آب شور زاهدان نیز اظهار کرد: با افتتاح این آب شیرین کن پساب 
فاز اول تصفیه خانه که تقریبا مشــابه آب دریا شــور است مجدد وارد تصفیه فاز 
دوم شده و دوباره کار تصفیه انجام می شود که در نهایت آب استخراج شده کاملا 

بهداشتی و قابل آشامیدن است.
وی بیان کرد: هم اکنون 47 واحد تصفیه و شیرین سازی آب دریا در سراسر 

سواحل جنوب کشور در حال فعالیت است.

مزایده سوم سرخابی ها امروز ساعت۱۴
مشــاور رئیس سازمان خصوصی سازی از ارائه چند پیشنهاد برای خریداری 
ســهام ســرخابی ها خبر داد و گفــت: در آخریــن دقایق پایانی وقــت اداری 
امروز)دیروز(، چند پیشنهاد به سازمان خصوصی سازی ارسال شد بنابراین مزایده 

سوم سرخابی ها فردا )امروز(در محل سازمان خصوصی سازی برگزار می شود.
سید جعفر ســبحانی گفت: خوشبختانه بعد از ناکامی در مزایده اول و دوم 
و آسیب شناسی که در این خصوص صورت گرفت، برای مزایده سوم استقلال و 
پرسپولیس پاکت های قیمت به سازمان خصوصی سازی ارسال شد و فردا )امروز(

مزایده سوم سرخابی ها در ساعت 14 برگزار می شود. وی از تعداد درخواست های 
ارائه شــده خودداری کرد و افزود: تعداد درخواســت های ارائه شده فردا)امروز( 
اعلام می شود اما برای یکی از باشــگاه ها تعداد بیشتری درخواست ارائه شده و 
برای دیگری درخواست کمتری وجود دارد. وی اظهار کرد: آنچه که در این میان 
مهم است، ارائه پیشنهاد از سوی خریداران بود که خوشبختانه در دقایق پایانی 
وقت اداری امروز)دیروز( پاکتهای پیشنهادی ارائه شد و امیدواریم مزایده سوم به 
خوبی برگزار شود. سبحانی در مورد رقابتی بودن مزایده سوم سرخابی ها گفت: 

با توجه به درخواست های ارائه شده مزایده سوم سرخابی ها رقابتی خواهد بود.
همچنین امیر خادم معاون حقوقی و امــور مجلس وزارت ورزش و جوانان 
دیروزتاکید کرد: در صورت واگذاری یا اجاره استقلال و پر سپولیس قطعا هیئت 
مدیره و مدیریت این باشگاه متاثر از تغییرات جدید، تغییراتی را خواهند داشت.بر 
اساس پیش بینی ها پس از جذب اسپانسر جدید ترکیب هیئت مدیره و مدیر عامل 
این دو باشگاه نیز با فرمول انتخاب از سوی اسپانسر و تایید از سوی وزارت ورزش 

و جوانان رقم خواهد خورد.
برپایی اردوی 8 روزه تیم ملی در ترکیه

تیــم ملی فوتبال ایران پیش از بازی تدارکاتی با ترکمنســتان در اردوی 8 
روزه در ترکیه حضور پیدا می کند. این تصمیم پس از جلسه دیروز هیات رئیسه 
با کی روش اتخاذ شــده است.همچنین تیم ملی پس از ترکیه عازم ترکمنستان 
می شــود تا دیدار خود مقابــل تیم ملی این کشــور را در چارچوب رقابت های 
مقدماتی جام جهانی 2018 روســیه در 26 خرداد برگزار کند.به نظر می رســد 
به احتمال بسیار زیاد بازی تیم های ایران و ازبکستان منتفی خواهد بود چرا که 

حریف ایران حاضر نشده برای این دیدار به کشور ترکیه سفر کند.
هم گروهی فوتبال ساحلی ایران با برزیل، اسپانیا و مکزیک 

تیم ملی فوتبال ســاحلی ایــران در جام جهانی پرتغال بــا تیم های برزیل، 
مکزیک و اسپانیا هم گروه شــد. قرعه کشی جام جهانی فوتبال ساحلی در سال 
2015 بعدازظهر دیروز در شهر ساحلی اسپینیو محل برگزاری این تورنمنت واقع 
در پرتغال برگزار شــد. بر اساس قرعه کشی صورت گرفته تیم ملی کشورمان در 
گروه C با تیم های ملی برزیل، مکزیک و اســپانیا هم گروه شده که به نظر قرعه 
سختی می رسد. هشتمین دوره مسابقه های جام جهانی فوتبال ساحلی از 18 تا 
28 تیر در پرتغال برگزار می شــود. ضمن اینکه دیدار افتتاحیه نیز بین تیم های 
 :A پرتغال و ژاپن برگزار می شــود.گروه بندی رقابت ها به این شرح است:*گروه
پرتغال، ژاپن، آرژانتین، سنگال *گروه B: سوئیس، عمان، ایتالیا، کاستاریکا*گروه 
C: برزیل، مکزیک، اسپانیا، ایران*گروه D: روسیه، پاراگوئه، تاهیتی، ماداگاسکار
مشخص  شدن فهرست تیم فصل بعدپرسپولیس پس از دربی 
ســرمربی تیم فوتبال پرســپولیس گفت: در حال حاضر تمام تمرکزم روی 
آماده ســازی تیم برای هر بازی و شرایط حریفان است و بعد از بازی دربی زمان 
کافی برای انتخاب نفرات فصل آینده وجود خواهد داشــت. برانکو ایوانکوویچ در 
ارتباط با مســائل مطرح شده درباره تهیه فهرست سال آینده تیم عنوان کرد: به 
طور قطع پایان مسابقات لیگ برتر بهترین فرصت برای انجام این کار خواهد بود 
و در آن زمان بعد از ارزیابی کامل و با تمرکز بیشــتر فهرست خرید و مازاد تیم 
را به باشــگاه ارائه خواهیم کرد ولی تاکنون هیچ تصمیمی نگرفته ایم چون تمام 

تمرکزم روی بازی های پرسپولیس و ارزیابی حریفان است.
سیاه جامگان لیگ برتری شد،مس رفسنجان به پلی آف رسید

هفته بیست و دوم و پایانی لیگ دسته اول فوتبال دیروز با برگزاری بازی های 
گروه دوم به پایان رسید و در نهایت سیاه جامگان با تساوی مقابل داماش جواز 
صعود مســتقیم به لیگ برتر را کسب کرد.در یکی از حساس ترین بازی ها سیاه 
جامگان مشهد در خانه خود برابر داماش گیلان رده ششمی به تساوی یک بریک 
رســید و با 39 امتیاز به طور مســتقیم به لیگ برتر صعود کرد.در دو مســابقه 
حساس دیگر دیروز، پاس همدان مقابل فولاد یزد یک ـ یک متوقف شد و مس 
رفســنجان نیز با وجود توقف مقابل پارسه به مرحله پلی آف صعود کرد تا دیدار 
حساســی مقابل اکبر میثاقیان و مس کرمان داشته باشــد.در این گروه اتکای 
گرگان، شــهرداری بندرعباس و راهیان کرمانشــاه به دسته دوم سقوط کردند 
و شــهرداری تبریز به مرحله پلی آف پایین جدولی ها رسید تا با استقلال اهواز 

دیدار کند.

 سرویس ورزشی-
دور تازه تغییرات در تیم ملی فوتبال از دیروز آغاز 
شد؛ پس از برگزاری جلســه هیئت رئیسه فدراسیون 
فوتبال بود که مشخص گردید قرار است از جواد نکونام 
و افشین پیروانی در کنار کارلوس کی روش استفاده شود.
جلســه هیئت رئیسه فدراســیون فوتبال روز گذشته)سه 
شــنبه( در فدراســیون فوتبال برگزار شــد تا درباره دستیاران 
کارلوس کی روش و سرپرســت تیم ملــی فوتبال ایران تصمیم 
گیری شــود. در این جلســه که حدود پنج ساعت طول کشید 
گزینه های مختلفی برای این دو پست مطرح شدند ولی در نهایت 
اعضای هیئت رئیسه روی جواد نکونام و افشین پیروانی به توافق 

دست یافتند.
بر این اساس قرار شد نکونام به عنوان دستیار اول کی روش 
در تیم ملی کارش را آغاز کند. نکونام بعد از بازی تیم ملی ایران با 
سوئد از مسابقات ملی خداحافظی کرد و پیش از این هم صحبت 

انتخابش به عنوان دستیار کی روش وجود داشت.
اعضــای هیئت رئیســه درباره سرپرســت تیــم ملی هم 
تصمیماتی گرفتند. مقرر شده است تا وظایف سرپرست در قالب 
مدیر تیم ملی دیده شــود. افشین پیروانی هم گزینه فدراسیون 
برای این پست است و به نظر می رسد پیروانی هم بزودی کارش 

را در تیم ملی و در کنار کی روش آغاز کند. 
علی کفاشیان رئیس فدراسیون فوتبال در خصوص انتخاب 
نکونــام و پیروانی برای همکاری با کی روش در تیم ملی گفت: 
قرار اســت با پیروانی به عنوان مدیر اجرایی تیم ملی همکاری 
کنیم و او می تواند کنار کارهای اجرایی، در موارد دیگری همچون 
مسائل دیگر هم کمک کند که البته این موضوع اجباری نیست 

نکونام دستیار اول می شود، پیروانی مدیر اجرایی

حدیث دشت عشقآغاز دور تازه تغییرات در تیم ملی فوتبال  

به یاد شهید »علیرضا بنکدار«
سلاممارابهامامبرسانید

در جریان مبارزات قبل از انقلاب اعلامیه و نوارهای 
امام رحمــت الله علیه را در خانه نگه می داشــت و در 
تکثیر آنها  بســیار فعال بود. خانه پدری ایشان عموما 
محفل این گونه فعالیت ها بود که در آن زمان ساواک به 
ایشــان شک کرده بود و  چندین بار به منزل آنها آمده 
و حتی پدر بزرگوار ایشــان را مورد ضرب و شــتم قرار 

داده و از ایشان به خاطر کارهای علیرضا تعهد گرفته بودند و بارها به مدرسه اش 
نیــز رفته بودند. بعــد از انقلاب نیز فعالیت های چشــمگیری در زمینه مبارزه با 
گروهک منافقین داشــت. او که از روزهای نخستین جنگ در جبهه های جنگ 
تحمیلی حضور داشــت ســال 61  به عنوان معاون گردان کمیل در لشــگر 27 
محمد رســول الله)ص( با فرمانده این گردان، شــهید محمود ثابت نیا در عملیات 
والفجر مقدماتی شــرکت کرد. گردان کمیل که یکــی از گردان های عمل کننده 
بــود در محاصره کامل قرار گرفت. تمامی رزمندگان آن به جز یک نفر در همان 
کانال کمیل عملیات به شهادت رسیدند. گردان کمیل برای به عقب کشیدن بقیه 

گردان ها و برای حفظ چندین گردان تا نفر آخر مقاومت کردند.
وقتــی در منطقه فکه گردان کمیل در محاصره قرار گرفت، شــهید محمود 
ثابت نیا فرمانده و شهید علیرضا بنکدار معاون گردان کمیل، با معدود نیروهایی 
که سالم مانده بودند، در حالی که از شدت تشنگی لب های آنها خشک شده بود، 
با اقتدا به مولایشــان اباعبدالله الحسین علیه السلام به جنگ نابرابر خود با ارتش 
متجاوز بعث ادامه دادند و پاتک های متعدد تیپ های زرهی عراق را درهم کوبیدند 
و سرانجام مظلومانه در قتلگاه فکه جنوبی به شهادت رسیدند و پیکرهای پاکشان 
در منطقــه باقی ماند. آخرین جملاتی که آخرین بازمانده گردان کمیل پشــت 
بی سیم گفت این بود: »آب نیست، غذا نیست. مهماتمان تمام شده. تانک ها داخل 
کانال شدند. به همه تیر خلاص زدند. من باید بروم. سلام ما را به امام برسانید.« 
شهید بنکدار به عنوان معاون گردان کمیل نیز در این محاصره در روز 21بهمن ماه 
1361 بــر اثر اصابت گلوله خمپاره از ناحیه چپ بدن زخمی شــد و بعد از چند 

ساعت خونریزی در کانال کمیل واقع در فکه به شهادت رسید.
پیکر پاسدار شهید علیرضا بنکدار نیز در شمار شهدای مفقود الجسد عملیات 

والفجر مقدماتی جای گرفت.

اما به صورت مشخص درباره مسائل اجرایی که بین المللی است یا 
در مورد تدارکات تیم ملی برای دیدارهای خارج از کشور کارهای 
لازم را انجام می دهد. کفاشیان درباره پیشنهاد دستیاری نکونام 
در تیم ملی نیز گفت: موضوع نکونام پس از مســابقه های جام 
ملت های آسیا مطرح شــد و قبل از آن هم علی کریمی دریک 
برهــه زمانی در تیم ملی فعالیت کرد. بحث نکونام هنوز قطعی 

نشده و کی روش برای این موضوع باید پیشنهاد رسمی بدهد.
اضافه شــدن جواد نکونام و افشین پیروانی به کادر فنی و 

مدیریتی تیم ملی فوتبال ایران، با واکنش منفی برخی از اهالی 
فوتبال همــراه بود. به عنوان نمونه جلال چراغپور کارشــناس 
فوتبال کشــورمان در گفــت و گویی با خبرگــزاری فارس در 
خصوص این انتخاب ها گفت: از این موضوع شــگفت زده شدم! 
بررسی این موضوع یک بحث عمیق را می طلبد. 4 ماه قبل تجربه 
چنین انتخابی را با حضور علی کریمی داشــتیم. او مهره بسیار 
بزرگی بود که ســال ها در سطح اول فوتبال جهان فوتبال بازی 
می کرد. می توان از این مهره ها در درازمدت،  در شکل و شمایل 

بهتر استفاده کرد. اما دیدید در مورد کریمی چه اتفاقی افتاد. 
 چراغپــور ادامه داد:اگر عــدم همکاری کریمی با تیم ملی 
را بررســی کنیم می بینید که کریمی در سکوت کنار رفت و در 
سکوت هم با این مسئله برخورد کردند فقط شنیدیم کریمی به 
فرودگاه نرفته و پس از آن هیچ پاسخی به اینکه چرا آن اتفاقات 
افتاد، نشنیدیم. نه شــمای خبرنگار و نه من تحلیلگر دلیل این 
موضوع را نفهمیدیم. حالا نکونام به تیم ملی فوتبال ایران آمده. با 
توجه به اتفاقاتی که افتاده از چند جهت انتخاب نکونام به عنوان 
مربی تیم ملی را می توان بررسی کرد. اول اینکه این انتخاب به 
فوتبال ایران کمک نمی کند. دوم اینکه نکونام نمی تواند از لحاظ 
دانش فنی کمکی به کارلوس کی روش کند و سوم اینکه نکونام 
می توانست برای ادامه فعالیت مربیگری مسیر بهتری را انتخاب 

کند و از دریچه اصلی وارد شود. 
کارشــناس فوتبال ایران درباره انتخاب افشین پیروانی به 
عنوان مدیر تیم ملی تصریح کرد: این انتخاب هم مناسب نیست. 
نه پیروانی و نه نکونام مسیر خوبی را برای آینده انتخاب نکردند. 
کارشناس مسائل فوتبال در پایان گفت: فرناندو هیرو کنار 
کارلو آنچلوتی می نشیند و دستیار اوست. سال قبل زیدان کنار 
آنچلوتی بود که امســال مربی تیم B رئال مادرید اســت. آنها 
بدون هیچ آسیبی به شخصیت اجتماعی و ورزشی شان و بدون 
هیــچ توهینی کار کرده اند و حتی در برخی صحنه ها کارگردان 
تلویزیونی که خودش هم فوتبالی است صحنه مشاوره دادن این 
مربیان را شکار می کند تا همه از این مراتب آموزشی لذت ببرند. 
نکونام بداند با حضورش کار مثبتی برای تیم ملی با شــرایطی 
که کی روش دارد نمی تواند انجــام دهد. چرا که کی روش تمام 

الفبایش را خودش مشخص می کند.

به دنبال حضور رئیس کمیته ملی المپیک در جلسه شورای فنی تیم های ملی کشتی، قرار شد وی مقدمات 
دیدار آزادکاران قهرمان جام جهانی با رئیس جمهور را فراهم کند.

محمد دلیریان عضو شــورای فنی تیم ملی کشتی فرنگی درباره حضور کیومرث هاشمی رئیس کمیته ملی المپیک در 
جلسه شورای فنی کشتی آزاد گفت: قرار شد برای کسب هر سهمیه المپیک توسط کشتی گیران تیم ملی مبلغ 10 میلیون 
تومان به کادر فنی تیم ملی داده شــود مثلا اگر کشــتی فرنگی صاحب 7 سهمیه شد مبلغ 70 میلیون تومان میان کادر فنی 
تیم ملی به عنوان پاداش تقســیم شــود. مطمئنا این موضوع باعث افزایش انگیزه کادر فنی تیم ملی خواهد شــد و مربیان با 
انگیزه بیشتری به کار خود ادامه خواهند داد. این بودجه قرار است توسط کمیته ملی المپیک تامین شود که با توجه به وجود 

مشکلات اقتصادی جا دارد از هاشمی به خاطر این کار ارزنده تشکر کنم.
وی همچنین عنوان کرد: علاوه بر این قرار شد رئیس کمیته ملی المپیک با رایزنی هایی که انجام خواهد داد زمینه دیدار 
آزادکاران تیم ملی کشتی که در جام جهانی به قهرمانی رسیدند را با رئیس جمهور محترم فراهم کند تا اینکار باعث تشویق 

هر چه بیشتر کشتی گیران شود.

رایزنی برای دیدار کشتی گیران با رئیس جمهور

وزیر ورزش و جوانان با اشــاره به خصوصی سازی 
دو باشگاه استقلال و پرسپولیس گفت: تعیین تکلیف 
سرخابی ها از سوی وزارت امور اقتصاد و دارایی در حال 

بررسی است.
محمود گودرزی که دیروز برای افتتاح ورزشگاه 15 هزار 
نفری یاسوج به اســتان کهگیلویه و بویراحمد سفر کرده بود 
در جمع خبرنگاران گفت: وزارت اقتصاد و دارایی و ســازمان 
خصوصی سازی تصمیم نهایی را در مورد این دو باشگاه پرطرفدار 
خواهند گرفت. قیمت پایه هر یک از دو باشگاه قرمز و آبی از 
سوی سازمان خصوصی سازی 290 میلیارد تومان تعیین شده 
که خریدار باید 40 درصد مبلغ پیشــنهادی خود را به صورت 
نقد و تــا 20 روز کاری پس از قطعیت معامله بپردازد و بقیه 
این مبلغ را هم به صورت اقســاط با نرخ 15 درصد در مدت 

دو سال با فاصله زمانی شش ماهه پرداخت کند. وزیر ورزش و 
جوانان همچنین درباره انتخابات فدراسیون ها گفت: دولت برای 
انتخاب روسای فدراسیون ها هیچ دخالتی ندارد و این انتخاب 
باید بر اساس مراحل قانونی انجام شود. گودرزی شایعه مهندسی 
کردن انتخابات فدراســیون های ورزشی کشور از سوی وزارت 
ورزش را کذب محض دانست و گفت: دولتمردان دولت تدبیر و 
امید چنین رویکردی ندارند. وی با اشاره به اینکه وزارت ورزش 
خواستار جدایی حوزه جوانان از این وزارتخانه است بیان کرد: 
برای تفکیک حوزه ورزش و جوانان در این وزارتخانه لایحه ای 
تهیه و تقدیم کمیسیون های تخصصی شده است. گودرزی با 
اشــاره به اینکه سال گذشــته 350 پروژه در حوزه ورزش به 
بهره برداری رســید گفت: سه هزار و 870 پروژه نیمه تمام در 

حوزه ورزش در کشور نیز در حال اجرا است.

از کلیــه ســهامداران محترم دعوت می شــود در مجمع فوق رأس ســاعت 16 مورخه 
94/2/25 در محل سالن آمفی تئاتر تعاونی به آدرس گرگان، جلین، امام رضا)علیه السلام( 

19 تشکیل می گردد، حضور بهم رسانند.
دستور جلسه: گزارش هیئت مدیره و بازرس، تأیید صورت های مالی سال 93، تصویب 

بودجه پیشنهادی سال 94، تعیین پاداش هیئت مدیره و بازرس، انتخاب بازرس.
هیئت مدیره تعاونی

تعاونی اعتبار امید جلین گرگان
آگهی دعوت مجمع عمومی عادی نوبت دوم

تاریخ انتشار: 94/2/9 تعاونی اعتبار امیدجلین

آغازدوبارهتمریناتتیمملیوالیبال
تمرینات تیم ملی والیبال از دیروز دوباره در دو گروه الف و ب آغاز 

شد و تا زمان اعزام به فنلاند ادامه خواهد داشت.
در ایــن دوره از تمرینــات تیم ملی والیبال که در دو گروه الف و ب و در دو 
نوبت صبح و عصر برگزار می شود، سرمربی تیم ملی والیبال برای تمرینات هفته 
چهارم نسبت به عملکرد بازیکنان حساس تر است و با این کار تاکید می کند که 
آنان دیگر فرصت زیادی برای آماده سازی ندارند و یک ماه دیگر باید برابر قهرمان 
لیگ جهانی سال 2014 در شهر لس آنجلس آمریکا به میدان بروند. لیگ جهانی 
سال 2015 در سه سطح و با حضور 32 کشور جهان برگزار می شود که تیم ملی 
والیبال ایران در گروه دوم سطح یک با تیم های آمریکا، روسیه و لهستان همگروه 
است. تیم ملی والیبال ایران بامداد روزهای دهم و یازدهم خردادماه در دیدارهای 

اول و دوم خود در شهر لس آنجلس آمریکا به مصاف ایالات متحده  می رود.

مراسم معارفه رئیس فدراسیون وزنه برداری و سرپرست دوومیدانی
مراسم معارفه رئیس فدراســیون وزنه برداری و 
سرپرست فدراسیون دوومیدانی دیروز با حضور گواری 
مدیر کل دفتر امور مشترک فدراسیون های وزارت ورزش 

و جوانان برگزار شد.
در مراسم معارفه علی مرادی که به عنوان رئیس جدید 
فدراســیون و ز نه بر د ار ی و با حضور گواری مدیر کل دفتر امور 
مشــترک فدراســیون های وزارت ورزش و جوانــان در محل 
فدراسیون برگزار شد، گواری گفت: باید از زحمات طباطبایی 
تشکر کنم که از پیشکسوتان استفاده کردند، مربیان را به کار 
گرفتند و اردوها نیز برگزار شد. امیدوارم که در پست های بعدی 
نیز موفق باشــد. وی ا دا مه  داد: علی مرادی هم با فدراســیون 
و ز نه بر د ار ی بیگانه نیست و انگار به خانه خود بازگشته است. او 
سال ها مسئولیت های بین المللی داشته است بنا بر این به نظر 
می رسد جایگاهی که الان دارد بزرگتر از سمت های قبلی اش 
نباشد. ما در سال قبل از المپیک قرار گرفته ایم بنا بر این واقعا 

باید کار ویژه ای صورت گیرد و از کسانی که به نحوی می توانند 
کمک فکری دهند استفاده شود تا به اهدافی که وزارت ورزش و 
جوانان و فدراسیون ترسیم کرده اند برسیم. پس از صحبت های 
گواری ، طباطبایی به تشــریح عملکرد دو ماهه خود پرداخت 
و بعد از آن علی مرادی گفت: من جلســه امروز را یک گپ و 
گفت و گوی دوستانه  می بینم و اول می خواهم به وزارت ورزش و 
جوانان بروم و از گودرزی و سجادی کسب اجازه کنم و رخصت 

بطلبم. فکر می کنم که این بهترین مسیر باشد.
همچنین دیروز بعد از انتخاب سیدحســن طباطبایی به 
عنوان سرپرست فدراسیون دوومیدانی، او بعد از مراسم تودیع 
و معارفه رئیس فدراسیون وزنه برداری، به فدراسیون دوومیدانی 
رفت. طباطبایی حکم سرپرستی خود را از سوی احمد گواری 
مدیرکل دفتر امور مشترک فدراسیون ها به نمایندگی از وزیر 
ورزش دریافت کرد. در مراسم معارفه طباطبایی، افشین داوری 

رئیس سابق فدراسیون نیز حضور داشت.

خواندنی از ورزش ایران
* محمود معزی پور، دارنده مدال نقره بازی های آسیایی 1966 بانکوک 
و سرمربی اسبق تیم های ملی کشتی آزاد بزرگسالان و جوانان به دلیل 
عمل جراحی معده در بیمارستان کسری بستری شد. معزی پور همچنین 

هدایت تیم ملی کشتی آزاد را در المپیک پکن بر عهده داشت.
* علی مظاهری بوکســور وزن 91 کیلوگرم و کاپیتــان تیم ملی ایران به دلیل 

آسیب دیدگی از ناحیه کمر، مسابقات انتخابی تیم ملی را از دست داد.
* تور بین المللی دوچرخه سواری ژاپن 23 اردیبهشت ماه آغار خواهد 
شد و پیشگامان کویر یزد و پتروشیمی تبریز با ترکیب کامل خود در این 

تور حضور خواهند یافت.

پروندهتنیسرویمیزایراندرمسابقاتقهرمانیجهانبستهشد
نوشاد و نیما عالمیان و افشــین نوروزی نتیجه 
دیدارهای خود در جدول اصلی مسابقات قهرمانی جهان 
را واگذار کردند. با رقم خوردن این نتایج پرونده تیم های 

ایران در این دوره مسابقات در چین بسته شد.
در ادامه مســابقات تنیس روی میز قهرمانی جهان و در 
بخش انفرادی این رقابت ها که در سوشــو چین جریان دارد، 
دیروز نوشــاد عالمیان که از مرحله گروهی معاف شده بود در 
جدول اصلی به مصاف »مالونگ« مرد شماره یک تنیس روی 
میز جهان رفت. نوشاد در این دیدار که نخستین دیدار انفرادی 
او در مســابقات جهانی چین به حساب می آمد با نتیجه 4 بر 
صفر متحمل شکست شد. افشین نوروزی دیگر نماینده ایران 

در این مرحله از مســابقات بود. این بازیکن دیدار خود در این 
مرحله را برابر »روبرت گاردوس« از اتریش برگزار کرد. کاپیتان 
تیم ملی تنیس روی میز ایران این دیدار را با نتیجه 4 بر یک 
واگذار کرد. نیما عالیمان هم به عنوان آخرین نماینده ایران در 
این مرحله از مسابقات به مصاف »مین سسئوک« از کره  جنوبی 

رفت و با نتیجه 4 بر یک مغلوب شد.
نوشاد عالمیان، افشین نوروزی و نیما عالمیان با شکستی 
که در این مرحله از مسابقات برابر حریفان خود متحمل شدند 
از صعود به مراحل بالاتر بازمانده و از دور مسابقات کنار رفتند. 
با حذف این بازیکنان، پرونده تنیس روی میز ایران در این دوره 

مسابقات قهرمانی جهان بسته شد.

همدان - خبرنگار کیهان:
وزیر آموزش و پرورش از صدور مجوز استخدام 
پنج هزار نیروی انسانی در آموزش و پرورش از سوی 

سازمان مدیریت و برنامه ریزی خبر داد.
علی اصغــر فانی دیروز در گردهمایی بزرگ فرهنگیان 
شهرستان رزن استان همدان افزود: طبق دستورالعمل های 
موجود، فرزندان فرهنگیان و مربیان پیش دبســتانی که در 
سال های گذشته در آموزش و پرورش خدمت می  کردند در 

اولویت استخدام قرار دارند.
وی همچنین گفت: براساس ماده 28 اساسنامه دانشگاه 
فرهنگیان، این دانشــگاه می تواند علاوه بر پذیرش دانشجو 

از طریق کنکور سراسری، از بین افراد دارای لیسانس نیز با 
برگزاری آزمون دانشجو پذیرش کند و این افراد در یک دوره 
یک ساله تربیت معلمی، مهارت های لازم را کسب می کنند 
و سپس به استخدام آموزش و پرورش درمی آیند و این امر 

برای اولین بار انجام شده است.
فانــی افزود: در ســال جاری، بودجه ایــن وزارتخانه 
نســبت به سال گذشته، معادل 23 درصد افزایش یافته که 

نشان دهنده توجه بیشتر دولت به آموزش و پرورش است.
وی همچنین اجرای طرح رتبه بندی معلمان در سال 
جاری را گامی برای ارتقاء معیشت آنان دانست و ادامه داد: 
اجــرای این طرح، 13 هــزار و 500 میلیارد ریال بار مالی 

برای دولت دارد و در ســال 95، میزان هزینه مورد نیاز آن، 
35 میلیارد ریال برآورد می شــود که این اعتبارات در لوایح 

بودجه پیش بینی می شود.
وی تاکید کرد: این طرح علاوه بر بهبود معیشــت، در 
راستای افزایش شایستگی ها و مهار ت های معلمان و ارتقاء 
انگیزه آنان به اجرا درمی آید و در همین راستا از فرهنگیان 
خواسته شده تا شاخص های مورد نظر را در سایت آموزش 

و پرورش اعلام کنند تا رتبه ها مشخص شود.
وزیر آموزش و پرورش خاطرنشان ساخت: افزایش نحوه 
محاســبه امتیاز معلمان از 800 به 1300 امتیاز در لایحه 
مدیریت خدمات کشــوری، اقدام جدید دیگر وزارتخانه در 

ســال 94 است که همراه با افزایش 14 درصدی حقوق در 
احکام فرهنگیان لحاظ می شود. وی اضافه کرد: این اقدامات 
البته تفاوت بین پرداختی به معلمان با سایر کارکنان دولت 
را کاملا از بین نمی برد اما در راستای خواسته های آنها بوده 

و تاثیرگذار در بهبود معیشت است.
فانی گفت: سال گذشــته وزارت آموزش و پرورش با 
ســاماندهی نیروی انســانی، موفق به صرفه جویی بیش از 
10 هزار میلیارد ریال شــد که ایــن اعتبار صرف افزایش 
فوق العاده شــغل 300 هزار نفر از معلمان ابتدایی می شود. 
در این همایش از معلمان نمونه استان همدان و شهرستان 

رزن تجلیل شد.

وزیر آموزش و پرورش:

مجوز استخدام 5 هزار نفر در آموزش و پرورش صادر شد

رشت - خبرنگار کیهان:
برداشت برگ سبز چای به طور رسمی از باغ های 

استان های گیلان و مازندران آغاز شد.
رئیس سازمان چای کشور دیروز در حاشیه این مراسم 
که با حضور استاندار گیلان در شهر کومله از توابع شهرستان 
لنگرود برگزار شد، گفت: برداشت برگ سبز چای، با نزدیک 
شدن پایان نخستین دهه اردیبهشت ماه در باغ های شمال 
آغاز شده و 67 درصد بهای برگ سبز چای توسط دولت و 

33 درصد توسط کارخانجات چایسازی پرداخت می شود.

محمدولی روزبهان با اشــاره به افزایش 21 درصدی 
قیمت خرید تضمینی برگ سبز چای درجه یک و دو برای 
سال زراعی 94-1393، نسبت به سال زراعی گذشته افزود: 
قیمت خرید تضمینی برگ سبز چای در سال زراعی جاری 
برای برگ سبز درجه یک 21 هزار و 800 ریال و درجه دو 

12 هزار و یکصد ریال تعیین شده است.
وی با بیان اینکه کیفی ترین چای تولیدی، چای بهاره 
است، افزود: برداشت برگ سبز چای، به طور معمول در سه 
مرحله بهاره، تابستانه و پاییزه انجام می شود و از اردیبهشت 

ماه آغاز و تا مهر ماه ادامه می یابد.
وی اضافه کرد: امسال کشاورزان چایکار، استقبال خوبی 
از بهزراعــی باغ ها انجام داده اند و به همین دلیل در دوهزار 
هکتار باغ های متروک مانده ســال های گذشــته، عملیات 
بهزراعــی انجام و این مقدار باغ به مســاحت باغ های چای 

بازگردانده شده اند.
رئیس سازمان چای کشور پیش بینی کرد امسال یکصد 
هزار تن برگ سبز چای از باغات شمال کشور برداشت شود.
روزبهــان گفت: تاکنون 82 میلیارد ریال تســهیلات 

بهزراعی بــه 9 هزار و یکصد نفر چایکار و بابت یک هزار و 
898 هکتار باغ چای که عملیات بهزراعی در آنها انجام شده، 

پرداخت شده است.
در دو استان گیلان و مازندران بیش از 30 هزار هکتار 
بــاغ چای وجــود دارد که حدود 90 درصــد این باغ ها در 

گیلان قرار دارند.
50 هزار خانوار کشاورز نیز به امر چایکاری اشتغال دارند 
و 160 واحد چای سازی در استان های گیلان و مازندران در 

زمینه صنعت چای فعالیت می کنند.

آغازبرداشتبرگسبزچایازباغهایشمال

معاون آب، خاک و صنایع وزیر جهاد کشاورزی، 
برداشــت های بی رویه از آب چاه های کشاورزی را 

نگران کننده دانست.
ســیدرحیم ســجادی در بازدید از اجرای طرح های 
آبیاری نوین در ســطح باغ های انگور شهرستان تاکستان 
قزوین افزود: با توجه به خشکسالی های پیاپی باید استفاده 

از سامانه های نوین آبیاری برای کشاورزان الزامی شود.
وی با اشــاره به راندمان 40 درصدی آبیاری بخش 
کشــاورزی در کشور، اظهار کرد: کارشناسان کشاورزی با 
هدف استفاده بهینه از آب برای آبیاری مزارع طرح جدیدی 
را ارائه کرده اند که آب از محل منبع به وسیله پمپ و ثقلی 

وارد زمین کشاورزی می شود که استفاده از این روش کاهش 
هزینه ها و صرفه جویی مصرف را به دنبال دارد. ســجادی 
در ادامه با تاکید بر اجرای آبیاری تحت فشــار در مزارع و 
باغ ها، احداث شبکه های فرعی و مرمت قنات ها است گفت: 
وزارت جهاد کشــاورزی در تلاش اســت با توسعه اجرای 
کانال های فرعی آبیــاری، علاوه بر جلوگیری از هدررفت 
آب، کشــاورزی را با صرفه جویی از محل آب توسعه دهد. 
وی گفت: از مجموع هشت میلیون هکتار اراضی آبی کشور 
تنها یک میلیون و 300 هزار هکتار مجهز به آبیاری تحت 
فشار است. معاون باغبانی وزیر جهاد کشاورزی هم دراین 
مراسم گفت: با تأمین 85 درصد اعتبارات، داربستی کردن 

باغات انگور توســعه می یابد و زمینه استفاده از روش های 
مدرن در باغداری نیز فراهم می شود.

کلنگ اجرای طرح داربســتی کــردن باغات انگور و 
آبیاری قطره ای در باغات ســنتی نرجه را به زمین زد. در 
ایــن طرح کــه در دو مرحله اجرایی خواهد شــد در فاز 
اول 1 هزار هکتار از باغ ها به سیســتم داربســتی مجهز 
خواهد شــد. بر همین اســاس برای اجرای این طرح بالغ 
بر 12 میلیارد تومان اعتبار نیاز اســت. وی گفت: با اجرای 
ایــن طرح زمینه صرفه جویی در هزینه تولید و آب فراهم 
می شود و سبب افزایش کیفیت تولید، بهداشت و سلامت 

محصولات می شود.

مدیرعامل سازمان قطار شهری اصفهان گفت: 
در حیــن انجام عملیات احــداث مترو به راهرو 
زیرزمینی قدیمی برخوردیم که سبب توقف مترو 

در میدان امام حسین )ع( شد.
محمد جواد شعرباف دیروز در گفت وگو با خبرنگار 
فارس در اصفهان اظهار کرد: به نظر می رسد بخش هایی 
از غرب و شرق تونل کشف شده در ضلع شمالی خیابان 

چهارباغ قرار دارد، تخریب شده باشد.
مدیرعامل سازمان قطار شهری اصفهان با اشاره به 
اینکه دو هفته ای است که عملیات ایستگاه امام حسین )ع( 
متوقف شده اســت، ادامه داد: برای کشف آثار تاریخی 
این بخش، کارگاهی در نظر گرفته شــد که قسمتی از 
هزینه های آن توسط سازمان قطار شهری تامین می شود.

شــعرباف ضمن ابراز گلایه از اتهام زنی به مسئولان 
مترو بیان کرد: متاسفانه مدتی پیش سازمان قطار شهری 
را متهم به تخریب پایه های کاخ در زمان ظل الســلطان 
کردند، این در حالی بود که هنوز از ســوی این سازمان 

کلنگی به زمین زده نشده بود.

وی تصریح کرد: دو ایستگاه امام حسین )ع( و انقلاب 
به عنوان مهم ترین بخش قطار شهری اصفهان هستند و 
تا این دو ایستگاه به عنوان گلوگاه احداث نشود، قادر به 

ادامه عملیات نیستیم.
مدیرعامل سازمان قطار شهری اصفهان بیان کرد: از 
آنجایی که ما نیز به دنبال حفظ بناهای تاریخی هستیم، با 

مسئولان میراث فرهنگی هماهنگ خواهیم بود.
مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری 
اســتان اصفهان با تایید کشــف تونل تاریخی در ادامه 

کاوش های باستانی شناســی اداره کل میراث فرهنگی 
اســتان اصفهان در میدان امام حسین )ع( )جنب برج 
جهان نما( افــزود: این مجموعه منحصر به فرد تاریخی، 
تونلی بسیار طولانی است و هم اکنون کارشناسان مشغول 

بررسی ابعاد آن هستند.
به گفته وی در حال حاضر شــواهد نشــان دهنده 
وجــود راهرویی زیرزمینی بوده که شــاید برای ارتباط 
بخش شمالی دولتخانه عظیم صفوی به یکدیگر استفاده 

می شده است.

كشفتونلتاریخیعملیاتمترواصفهانرامتوقفكرد

وزیر ورزش و جوانان گفــت: در حال حاضر 
یک ونیم میلیون نفر در نوبت وام ازدواج قرار دارند 

که 300 هزار نفر وام را دریافت کرده اند.
محمود گودرزی در یاســوج با اشاره به وجود حدود 
4هزار طرح نیمه تمام ورزشی در کشور گفت: برای تکمیل 
این طرحها نیازمند حــدود 80 هزار میلیارد ریال اعتبار 
هستیم که دولت سعی دارد با توجه به منابع فعلی نسبت 

به اتمام پروژه های نیمه تمام ورزشی اقدام کند.
وی با بیان اینکه کل اعتبار عمران ورزشــی کشور 
حدود 2 هزار میلیارد ریال است افزود: با این رقم بودجه، 
حدود 40 ســال طول می کشــد تا ایــن 4 هزار طرح به 

اتمام برسد.
وزیر ورزش و جوانان در ســفر به یاســوج ورزشگاه 

15هزار نفری شهدای این شهر را افتتاح کرد.
گودرزی گفت: مکان ساخت ورزشگاه یاسوج از ابتدا 
نامناسب تعیین شــده بود. برای ساخت مجتمع ورزشی 
15 هزار نفری شــهدای یاسوج و محوطه سازی آن افزون 

بر 240 میلیارد ریال هزینه شده است.
ورزشــگاه یاسوج که حدود 23 هزار متر مربع است 
دارای استانداردهای کنفدراسیون فوتبال آسیاست و قابلیت 
برگزاری مســابقات فوتبال و دوومیدانی در سطح ملی و 
بین المللی را دارد و جزو ورزشگاه های پیشرفته کشور است.

وزیر ورزش و جوانان:

1/5میلیوننفردرنوبت
وامازدواجقراردارند

اصفهان- خبرنگار کیهان:
انتظامی  فرماندهی  وظیفه عمومی  نظام  معاون 
استان اصفهان از اجرای قانون خرید خدمت سربازی 

از هفته آینده خبر داد.
سرهنگ مسعود امینی در نشست با خبرنگاران گفت: 
قانون خرید خدمت ســربازی از هفته آینده اجرا می شود و 

کســانی که مرحله پیش ثبت نام را در سال گذشته انجام 
داده اند، برایشــان پیامک ارسال می شــود. وی با تاکید بر 
اینکه مشمولانی که هشت سال به بالا غیبت دارند می توانند 
برای خرید خدمت سربازی اقدام کنند اضافه کرد: نرخ خرید 
خدمت از 10 تا 50 میلیون تومان است که به ازای هر سال 
غیبت بیش از هشــت سال 10 درصد جریمه به مبلغ فوق 

افزوده شــده و اگر متاهل باشد 5 درصد از نرخ اعلام شده 
کسر می شود. همچنین به ازای هر بچه 5 درصد نیز از مبلغ 
یاد شده کسر می شود. سرهنگ امینی با اشاره به اینکه در 
حال حاضر بررسی پرونده افرادی که سال گذشته در دفاتر 
پلیس+10 ثبت نام کرده اند در دست اقدام است گفت: ثبت نام 

بعدی از پایان خردادماه امسال آغاز می شود.

معاون وزیر جهاد کشاورزی:

برداشتبیرویهازآبچاههایكشاورزینگرانكنندهاست


